
Helsingkrona nations valberedning nominerar
Följande personer nomineras till Nationsmöte 2 den 21 november 2023

Val om en mandatperiod på ett kalenderår:
(20240101-20241231)

Ceremoniförman

Stina Kristensson

Valberedningen har valt att nominera Stina Kristensson till posten som cermoniförman. Stina är
väl införstådd i vad posten kommer kräva och vad cermoniförmannens uppgifter kommer vara.
Stina har kunskap om både tidigare arkivariens uppgifter samt förståelse för vad som krävs för att
bära Helsingkronas fana. I och med detta anser valberedningen att Stina kommer vara en utmärkt

cermoniförman.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

PR-förman: Foto

Vakant

PR-förman: Film

Tobias Ranevi

Valberedningen har valt att nominera Tobias Ranevi till posten som filmförman. Tobias har suttit
på posten ett år och känner att han har mer han vill göra och utveckla. Då han gjort ett mycket

bra jobb under sin nuvarande mandatperiod har Valberedning fortsatt stort förtroende för Tobias
som filmförman.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.



PR-förman: Näringsliv

Vakant

Festmästare

Ebba Brantmark

Valberedningen har valt att nominera Ebba Brantmark till posten som festmästare. Ebba är inne
på sin 5:e termin som slabbförman varav de senaste varit som sittnings- och fredmansförman.
Hon är nu redo ta steget vidare och vill fortsätta uttrycka sin kreativitet i matlagning genom en
post med större budget. Ebba visar på god förståelse av vad posten innebär och har förslag på

hur den kan utvecklas genom samarbeten med både sex och vieri. Genom sitt fokus på
samarbete, kreativitet och tålamod anser Valberedningen att Ebba är mer än väl lämpad till

posten som festmästare.

Valberedningen är ej enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

Sexmästare

Elias Pernefors

Valberedningen har valt att nominera Elias Pernefors till posten som sexmästare. Elias har suttit
som sittningsförman i två terminer och vill nu öka sitt engagemang för nationen. Genom att ha
jobbat flertalet gånger för sittande sexmästare har Elias fått god kännedom om vad posten

innebär och han är taggad på att få hålla många olika typer av event för olika typer av människor.
Med tidigare erfarenheter av att arbeta som serveringsansvarig på en bar i sommras samt barchef

på Krischans senaste bal anser Valberedningen att Elias är ett utmärkt val till posten som
sexmästare.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

Vieriförman

Nicole Ciba Andersson



Helsingkronas Valberedning har valt att nominera Nicole Ciba Andersson till posten som
vieriförman. Nicole har under sin tid på nationen suttit som klubbförman och nu senaste året
som novischförman. I sin roll som novischförman har hon fått mycket erfarenhet av att planera
och hålla i evenemang. Nicole är en utåtriktad person som med sitt glada humör vill kunna dra
ihop roliga evemenang som många vill gå på. Hon har en bra förståelse i vad posten innebär och

med detta anser Valberedningen att Nicole kommer bli en utmärkt vieriförman.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

NATU-förman

Vakant

IT-förman: Operator

Karl Sellergren

Valberedningen har valt att nominera Karl Sellergren till posten som IT-förman: Operator. Karl
visar stor förståelse för vilka problem som kan förekomma och visar även kunskap om hur man
går tillväga för att lösa dessa. Han är analytisk och noggrann, men visar även en ödmjukhet mot
potentiella användare. Med dessa egenskaper anser Valberedningen att Karl hade varit en mycket

bra IT-förman: Operator.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

Novischförman

Max Ragnsäter

Valberedningen har valt att nominera Max Ragnsäter till novischförman. Max är organiserad, lugn
och stöttar gärna med idéer och tillvägagångssätt. Max vill ge alla nya medlemmar på
Helsingkrona en chans att vara med i gemenskapen och bli sedda. Med detta anser

valberedningen att Max kommer bli en utmärkt novischförman.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.



Övermarskalk

Vakant

Spexförman

André Fhager

Valberedningen har valt att nominera André Fhager till posten som Spexförman. André har varit
aktiv i spexet som scenis och är nu regissör parallellt med lunchförman. Som regissör och
sektionschef för scenen har han god insyn i hur spexet fungerar. André trycker på vikten av

öppen kommunikation både inom spexet och mellan spexet och nationen samt att visa hänsyn
gentemot varandra. Han ser fram emot att vara en länk i den interna och externa

kommunikationen. Med hans kärlek för och erfarenhet i spexet, som regissör och spexmedlem,
anser valberedningen att André kommer axla rollen som spexförman mycket väl.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

Idrottsförman

Johannes Svensson

Helsingkronas Valberedning har valt att nominera Johannes Svensson till Idrottsförman.
Johannes har suttit på posten en termin och har god förståelse i vad posten innebär. Han har
tidigare suttit som Kurator på nationen och har därmed god insikt i Idrottskollegiet och vill
arrangera mer evenemang över nationsgränserna. Helsingkronas Valberedning har fortsatt

förtroende för Johannes.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Marie Theander och Kristoffer Heyl har ej deltagit i beredningen av denna post.

Två Radioförmän

Vakant

Vakant



Revisorssuppleant for Helsingkrona Nation

Oliver Skoglund

Valberedningen har valt att nominera Oliver Skoglund till revisorsuppleant. Oliver har genom
tidigare erfarenhet som PQE, samt inom KK, arbetat mycket med ekonomiska frågor vilket gör
att han har en gedigen erfarenhet av ekonomi. Han sitter idag som husförman och har i samband
med närheten till kuratelet redan varit ett naturligt stöd för sittande PQE. Han vill nu göra det

från en mer officiell position och ser fram emot att fortsätta bidra till Helsingkrona.
Valberedningen har starkt förtroende för Oliver och tror han kommer utföra ett bra arbete som

revisorssuppleant.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg har ej deltagit i beredningen av denna post

Fem ordinarie ledamöter av Seniorskollegiet

Selma Dahl

Valberedningen har valt att nominera Selma Dahl till ordinarie ledamot av Seniorskollegiet. Selma
har bred erfarenhet av arbete i seniors efter sitt år som PQS men har även fått nya insikter genom
sin nya roll som ett av nationens likabehandlingsombud. Hon har god kännedom om nationen i

helhet och har med hjälp av sina tidigare poster en klar bild av vad hon önskar uträtta på
nationen, inte minst inom HR-gruppen som hon arbetade mycket med som PQS.

Valberedningen har med det fullt förtroende för Selma och är övertygad om att hon kommer bli
en utmärkt ledamot av Seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg och Elin Önne har ej deltagit i beredningen av denna post.

Hugo Pringle

Valberedningen har valt att nominera Hugo Pringle till ordinarie ledamot av Seniorskollegiet.
Hugo flyttade till nationen vårterminen 2018 och har sedan dess hunnit med förmannaskap, spex
och massa annat. Senast i våras var han ansvarig för att planera och genomföra Sunwing och han
känner sig nu trygg i att ta steget vidare och arbeta i seniors. Hugo tycker Helsingkrona är en

välmående nation och vill fortsätta arbeta för att den ska förbli så. Han har initiala tankar om hur
nationens kommunikation ska fungera i framtiden och ser fram emot att engagera sig i de olika



utskotten. Valberedningen anser att Hugo är väl förberedd för att ta klivet upp till seniors och har
stort förtroende för honom.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg och Elin Önne har ej deltagit i beredningen av denna post.

Kaisa Bengtsson

Valberedningen har valt att nominera Kaisa Bengtsson till ordinarie ledamot av Seniorskollegiet.
Kaisa kom till Helsingkrona 2020 och har varit förmän i sex terminer, nu senast som BM och

vieriförman. Hon är nu redo för mer ansvar och att hjälpa nationen framåt. Kaisa har en ödmjuk
inställning till posten och vill att Helsingkrona ska fortsätta vara nationen för alla vilket även ska
återspeglas av seniorskollegiet. Valberedningen tror att Kaisa kommer kunna tillföra mycket till
nationen som ledamot för seniorskollegiet och att hon kommer göra ett bra jobb på posten.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg och Elin Önne har ej deltagit i beredningen av denna post.

Erica Wahlin

Valberedningen har valt att nominera Erica Wahlin till ordinarie ledamot av Seniorskollegiet.
Erica har varit likabehandlingsombud för nationen i tre terminer och har därmed tillgodogjort sig
erfarenhet av de arbetssätt som förekommer i seniors. Hon ser fram emot att sätta sig in i de olika
arbetsgrupperna och att identifiera områden där nationen kan utvecklas. Parallellt med posten

som likabehandlingsombud har hon även avverkat fem terminer som förman samtidigt som hon
drivit Studentgården i Skanör. Hon har därmed erfarenhet av administration och att hantera

ekonomiska frågor vilket valberedningen ser som väldigt positivt för posten.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg och Elin Önne har ej deltagit i beredningen av denna post.

Kajsa Hansson Willis

Valberedningen har valt att nominera Kajsa Hansson Willis till ordinarie ledamot av
Seniorskollegiet. Kajsa har varit förman i sex terminer och haft många engagemang utanför
Helsingkrona som gjort att hon nu känner sig redo att ta steget vidare till seniors. Hon har

mycket energi och idéer och vill arbeta mycket med förmannakåren för att både göra seniors mer
tillgängliga utåt, men också för att underlätta för tjänstemän att ta steget upp till att bli förmän.



Valberedningen har stort förtroende för Kajsa och tror hon kommer bli ett passande tillskott till
seniorskollegiet.

Valberedningen är enig i sitt beslut.
Ebba Johansdotter Hagberg och Elin Önne har ej deltagit i beredningen av denna post.

Motförslag ska ha inkommit till valberedningen senast den 14/11 kl 17:59.
Förslag lämnas via nomineringsformulär på helsingkrona.se/nominering

Med vänliga hälsningar
Ebba Johansdotter Hagberg, Valberedningens ordförande

Valberedningen:

Kristoffer Heyl, Matilda Nordin, Marie Theander & Elin Önne



Helsingkrona nation’s election committée nominates
The following persons are nominated for the 2nd Nation meeting on the 21st of November

2023
Term of office covering one calendar year:

(20240101-20241231)

Ceremoniförman

Stina Kristensson

The election committee has chosen to nominate Stina Kristensson for the position as
cermoniförman. Stina is well aware of what the post entails and what is expected of the

cermoniförman. Stina is knowledgeable about both the former akivaries duties and what is
required of her to carry Helsingkronas fana. With this, the election committee believes that Stina

will make an excellent cermoniförman.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

PR-förman: Foto

Vacant

PR-förman: Film

Tobias Ranevi

The election committee has chosen to nominate Tomas Ranevi to the position as PR-förman:
film. Tobias has been on the post for a year already and feels he has more to do and develop. He

has done a very good job during his year and the election committee has continued great
confidence in Tobias.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.



PR-förman: Näringsliv

Vacant

Festmästare

Ebba Brantmark

The Election Committée has chosen to nominate Ebba Brantmark for the position of
festmästare. Ebba is on her 5th semester as slabbforeman, the last of which has been as sittning
and fredmans. She is now ready to step up her creativity in cooking through a post with a bigger
budget. Ebba shows a good understanding of what the post entails and has ideas on how it can

be developed through collaboration with sexmästarna and vieri. Due to her focus on
collaboration, creativity, and patience, the Election Committée believes that Ebba is more than

well suited for the position of festmästare.

The Election Committee is not unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

Sexmästare

Elias Pernefors

The Election Committée has chosen to nominate Elias Pernefors to the position of sexmästare.
Elias has been a sittning foreman for two semesters and now wants to increase his commitment
to the nation. By having worked several times for the current sexmästare, Elias has gained a good
understanding of what the post entails and he is keen on holding many different types of events
for different types of people. With previous experience working as a serving manager at a bar this
summer as well as bar manager at Krischan’s last ball, the Election Committée believes that Elias

is an excellent choice for the position of sexmästare.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

Vieriförman

Nicole Ciba Andersson



The election committee has nominated Nicole Ciba Andersson as vieriförman. Nicole has been
klubbforman and has for the previous year been novischforman. As novischforman she has
gained knowledge about how to both plan and host different events. Nicole is an outgoing

person with a cheery demeanour who wants to host fun events that gathers a lot of people. She is
well knowledgeable of what the post entails and the election committee has full confidence that

Nicoel will be a great vieriförman.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

NATU-förman

Vacant

IT-förman: Operator

Karl Sellergren

The election committee has chosen to nominate Karl Sellergren as IT-förman Operator. Karl
shows great knowledge of what problems might occur and knows how to proceed when solving
them. He is analytical and meticulous, yet still compassionate towards potential users. With these

traits, the election committee believes that Karl will make an excellent IT-förman Operator.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

Novischförman

Max Ragnsäter

The election committee has chosen to nominate Max Ragnsäter as novischförman. Max is
organized, and calm and will gladly support ideas and proceedings. Max wants to give all new
members at Helsingkrona a chance to join the community and be seen. With this, the election

committee believes that Max will be a great novischförman.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.



Övermarskalk

Vacant

Spexförman

André Fhager

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate André Fhager to
Spexförman. André has been active within the spex as an actor and he is now the director parallel
with being a lunchforeman. As a director and sektionschef for the actors in the spex, he has a

great understanding of how the spex operates. André stresses the importance of open
communication, both within the spex and between the spex and nation, as well as showing
consideration towards each other. He is looking forward to being the link in the internal and
external communication. With his love for and experience within the spex, as director and
member of the spex, the Election Committee believes that André will take on the role as

spexförman very well.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.

Idrottsförman

Johannes Svensson

The election committée has chosen to nominate Johannes Svensson as Idrottsförman. Johannes
has been idtrottsförman the previous semester and is well knowledgeable about what the position

entails. He has previously been the Nation’s kurator and by this, has gained insight into the
Idtottskollegium. Johannes especially wants to organize events between the nations which the
election committée sees as something positive. The election committee therefore has continued

faith in Johannes as idrottsförman.

The Election Committee is unanimous.
Marie Theander and Kristoffer Heyl did not participate in the decision.



Two Radioförmän

Vacant

Vacant

Revisorssuppleant for Helsingkrona Nation

Oliver Skoglund

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Oliver Skoglund as
Revisorssuppleant. Oliver has through previous experience as PQE, and within KK, worked a lot
with economic issues, which means that he has a solid experience of economics in general. Today
he has the position as Husförman and due to shared office space he is already supporting the

current PQE. He now wants to support the nation’s PQE from a more official position and looks
in parallel forward to continuing to contribute to Helsingkrona. The Election Committee has

strong confidence in Oliver and believes he will do a terrific job as Revisorssuppleant.

The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg did not participate in the decision.

Fem ordinarie ledamöter av Seniorskollegiet

Selma Dahl

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Selma Dahl as a member of
Seniorskollegiet. Selma has broad experience of working in seniors after her year as PQS, but has

also gained new insights through her new role as one of the nation's Equal Treatment
Representatives. She has good knowledge of the nation as a whole and, with the help of her

previous positions, has a clear picture of what she wants to do and achieve in seniors, not least in
the HR group which she worked a lot with as PQS. The Election Committee has full confidence

in Selma and is convinced that she will be an excellent member of Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg and Elin Önne did not participate in the decision.



Hugo Pringle

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Hugo Pringle as a member of
Seniorskollegiet. Hugo moved to the nation in VT18 and has since then been a foreman, part of
the spex and other things outside of the nation. Last spring, he was responsible for planning and

executing Sunwing and he now feels confident in taking the next step and joining
Seniorskollegiet. Hugo thinks Helsingkrona is a prosperous nation and wants to continue

working to keep it that way. He has initial thoughts on how the nation's communication should
work in the future and looks forward to getting involved in the various committees. The Election

Committee believes that Hugo is well prepared to take the step up to seniors and has great
confidence in him.

The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg and Elin Önne did not participate in the decision.

Kaisa Bengtsson
Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Kaisa Bengtsson as a member
of Seniorskollegiet. Kaisa joined Helsingkrona in 2020 and has been a foreman for six terms,

most recently as BM and vieri foreman. She is now ready for more responsibility and to help the
nation move forward. Kaisa has a humble approach to the position and wants Helsingkrona to

continue to be the nation for everyone, which she also thinks should be reflected by
Seniorskollegiet. The Election Committee believes that Kaisa will add a lot to the nation as a

member of Seniorskollegiet and that she will do a terrific job in the position.

The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg and Elin Önne did not participate in the decision.

Erica Wahlin

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Erica Wahlin as a member of
Seniorskollegiet. Erica has been one of the Equal Treatment Representatives for the nation for
three terms and has thus gained experience of the working methods that occur in seniors. She is
looking forward to familiarising herself with the various working groups and identifying areas

where the nation can be developed. In parallel with the position as Equal Treatment
Representative, she has also completed five terms as a foreman while also running the

Studentgården in Skanör. She thus has experience in administration and handling financial issues,
which the Election Committee sees as very positive for the position.



The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg and Elin Önne did not participate in the decision.

Kajsa Hansson Willis

Helsingkrona nation’s Election Committee has chosen to nominate Kajsa Hansson Willis as a
member of Seniorskollegiet. Kajsa has been a foreman for six terms and has besides that had

commitments outside Helsingkrona that have made her feel ready to take the step to seniors. She
has a lot of energy and ideas and wants to focus on the foreman group to both make seniors
more accessible internally, but also to make it easier for workers to take the step up to become
foremen. The Election Committee has great confidence in Kajsa and believes she will be a

suitable addition to Seniorskollegiet.

The Election Committee is unanimous.
Ebba Johansdotter Hagberg and Elin Önne did not participate in the decision.

Counterproposals are submitted to the Election Committee no later than November 14th,
5:59 pm.

Proposals are submitted through the nomination form on helsingkrona.se/nominering
Computer with Internet access is available at the nation’s office. Only signed nominations will be

considered.

Kind regards
Ebba Johansdotter Hagberg, President of the Election Committee

The Election Committee:
Kristoffer Heyl, Matilda Nordin,
Marie Theander & Elin Önne


